



YES on 15—Schools & Communities First is a fair and balanced reform that raises revenues to invest in schools and vital services for our local communities

More than 1,700,000 Californians signed the petition to put Prop 15 on the ballot because it's time for the biggest corporations to start paying their fair share

The biggest corporate property owners are using shady loopholes to avoid paying their fair share in property taxes. It costs our schools and local communities \$12 billion a year.

The result is our communities are left without the resources we need to: provide new funding for every school district in California, protect us from health care emergencies, reduce homelessness, and ensure basics like clean drinking water.

Voting YES on Prop 15:

- Reclaims \$12 billion per year for schools, community colleges, and vital services in our local communities
- Gets the richest 10% of corporate property owners to generate 92% of the funding
- Exempts homeowners, renters, and agricultural land so they continue to be fully protected by Prop 13
- Gives small businesses reviving our economy tax breaks to hire back workers and grow

Join us and learn more at: Yes15.org

Paid for by Yes on 15 - Schools and Communities First sponsored by a Coalition of Labor Groups and Social Justice Organizations Representing Families, Students and Essential Workers. Committee major funding from:
California Teachers Association
SEIU California State Council
Chan Zuckerberg Initiative Advocacy
Funding details at <http://fppc.ca.gov>

777 S. Figueroa St, Suite 4050, Los Angeles, CA 90017

支持 15

學校與社區為首

支持15號提案 - 學校及社區為首是一項公平及均衡的改革，為本地社區提高收益、投資學校及重要服務

**超過 1,700,000 名加州人簽名請願把 15 號提案
放進選票上，因為是時候
促使最大的企業開始支付他們公平的一份稅務**

最大的企業物業持有人正在利用曖昧的稅務漏洞來逃避他們應繳的物業稅，這使我們的學校和當地社區每年損失120億美元經費。

結果使我們的社區沒有需要的資源來為加州每一所學校提供新的資金，保護我們免受突發醫療事故的影響，減少無家可歸的問題，和確保如潔淨食水般基要的設施。

投票支持15號提案：

- 每年為我們的學校、社區大學、及重要的社區服務取回120億美元的經費。
- 從最富有的10%企業物業持有人那裡獲得92%的經費。
- 豁免屋主、租客、及農業用地，讓他們繼續受到13號提案全面的保障
- 給予小商戶重振經濟的稅務優惠，讓他們能夠重新僱用工人和成長

歡迎加入我們的行列，瀏覽詳情請往訪：Yes15.org